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To: IEEE @minvws.n),INEIEEE @ inv);IEEE
{5.122
From: )
Sent: Tue 3/31/2020 12:01:45 PM

Subject: RE: Notitie pgb maatregelen ivm Corona

Received: Tue 3/31/2020 12:01:46 PM

lk pak het opmeno problem.

ver:IEE)EEN¢ inv
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 13:59

Aan: 7 @minvws.nl>; 5.1. 51.2e |JEEI @minvws.ni>;

Onderwerp: FW: Notitie pgb maatregelen ivm Corona

Urgentie: Hoog

Hierbij de input van de SVB! Wat ze in dit korte tijdsbestek hebben kunnen aanleveren.

a hebben ook Chen

met [8 Bj coor
in het schema van de NZa. Ik kan mij voorstellen dat jij die nu niet kan

lezen wil jij die misschien met doornemen? Is dat een idee?

Groet

Van: (Sociale Verzekeringsbank)PEF esb.n>
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 13:42

Aan: SEEM@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Notitie pgb maatregelen ivm Corona

Urgentie: Hoog

IEEE

Om dat het overleg nu net bezig is alvast even de eerste input we vullen het graag nog aan.

Opmerkingen hebben we in het document geplaatst.
Zo op eerste oog lijkt het voor de SVB uitvoerbaar. Het reguliere proces blijft wel intact: ander tarief dan een wijzigingsformulier (er
van uitgaande dat dat met een addendum wordt bedoeld); andere zorg dan een nieuwe zorgovereenkomst. We lezen niet iets over

een zorgheschrijving al vermoeden wij dat dat in de tweede situatie met het tweemaal noemen van de zorgovereenkomst wordt

bedoeld. Daarbij lezen wij alleen iets over declaraties, vaste maandbedragen worden nergens genoemd.

Het schema betekent wel een lastenverzwaring voor de budgethouder. Dat willen we echt als signaal meegeven en lijkt ook niet in

lijn met de kaders die VWS eerder gesteld heeft.

Wij hebben daar wel zorgen om; hoe krijgt de budgethouders de formulieren en benodigde handtekeningen praktisch voor elkaar

krijgen.

Overziend: het impliceert een toename in nieuwe zorgovereenkomsten en wijzigingen op bestaande overeenkomsten (die later na

de crisis waarschijnlijk weer naar de oude situatie hersteld gaan worden, dus eigenlijk 2 wijzigingen). Dat proces is nu al een black-

box voor veel budgethouders dus wij verwachten een toename van telefonie/contact. Dit als signaal/aandachtspunt

Ook geldt dit uitsluitend voor de Wlz. Voor ZvW en gemeentelijk domein kunnen andere afspraken worden voorgesteld. Wij pleiten

voor zoveel mogelijk uniformiteit.
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Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 13:32

Aan: (av) EE @svb.nl>
Onderwerp: RE: Notitie pgb maatregelen ivm Corona

Het is goed dat je het zegt. En wij zijn ons ook hiervan bewust.

De gesprekken die wij met ZN en de NZa hebben zijn intensief en ontwikkelingen gaan snel (maar ook weer niet.) In ieder geval
wil ik je geruststellen (als dat lukt) ten aanzien van je 2° punt. Het is niet zo dat we zoveel over jullie uitvoering praten. Het

merendeel gaat echt over de uitvoering door de zk en onze intentie is dat zoveel mogelijk jullie uitvoering regulier blijft. En als

het zich aandient, dan betrekken wij jullie daar ook bij zoals ik gisteren en vanochtend deed. Maar het is helaas niet anders dat

er veel werk verzet moet worden in weinig tijd. Dat geldt inderdaad voor ons allemaal.

Het overleg met de NZa is over 5 minuten. Ik zal aangeven dat de SVB ook hierin mee denkt maar dat we jullie input nog niet

hebben. Dus dat wordt later besproken. Want er zijn nog een paar punten die we met jullie moeten bespreken, maar dat kan

ook pas als jullie het hebben kunnen bekijken. Het is nog niet bekend wanneer we met ZN en NZa gaan overleggen vermoedelijk
einde van de middag.

Succes!

Van: (Sociale Verzekeringsbank)PE esvb.ni>
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 12:21

Aan: 5.1.20 ) SERED @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Notitie pgb maatregelen ivm Corona

Dank voor het stuk. Wij gaan het bestuderen.

Ik wil wel graag even 2 opmerkingen maken en ik weet dat dit ook voor jullie geldt maar ik vind het belangrijk toch dit signaal te

maken.

1) De tijd die wij krijgen is te kort voor een goede beoordeling. De tijdsdruk is enorm. lets opschrijven is één maar de

beoordeling op uitvoerbaarheid is twee. Om te bepalen of iets uitvoerbaar is vergt gewoon goed denk werk en afstemming

en gaat over meerdere schijven. lk maak mij hier grote zorgen om.

2) Het is opmerkelijk dat er nu zoveel over onze uitvoering wordt gesproken en geschreven zonder dat wij hier direct bij
betrokken zijn. Ons wordt nu gevraagd om een reactie maar wij willen vooraf met ZN of Nza meedenken en bevraagd

worden. Ook dat wij pas na het gesprek vanmiddag worden betrokken is jammer.

lk lees dat VWS ook de belangen van de SVB behartigt en daar twijfel ik niet aan maar wat ons goed lijkt is dat er een gezamenlijk

overleg komt.

Tot slot hoe laat is het overleg vanmiddag?

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 11:43

Aan: (AV)EHesvb.nl>
Onderwerp: FW: Notitie pgb maatregelen ivm Corona

Urgentie: Hoog

Hierbij stuur ik je een schema toe die de NZa heeft opgesteld n.a.v. het overleg van gisteren met ZN, NZa en VWS. Mijn verzoek

aan jou is om dit schema te beoordelen op uitvoering voor jullie. Ik kan mij voorstellen dat jullie er vragen bij hebben, die heb ik

nl ook. Wij gaan vanmiddag dit schema met de Nza bespreken. En ook is er vanmiddag overleg met de NZa, ZN en VWS. Dus

dan is het goed als ik jullie reactie kan inbrengen.
Als we op de hoofdlijnen akkoord zijn met elkaar, willen we de uitvoering nader met elkaar bespreken. En daar nodigen wij jullie
ook voor uit. Ik hoop dat je er begrip voor hebt, dat we jullie nu nog even hierbuiten houden. Weet dat we zeker de belangen
van de SVB hierin behartigen. Ons streven is om jullie uitvoering zoveel mogelijk de reguliere processen te houden.
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Ik hoop dat alles duidelijk is.

Groet en succes!


